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PREDLOG ZAPISNIKA 

OBČINSKI SVET 
Odbor za požarno varnost 
 
Številka: 011-0053/2015-2 (139) 
Datum:   17. 11. 2015   
 

 Z A P I S N I K 
 

2. redne seje Odbora za požarno varnost Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice,  
ki je bila dne 16. 11. 2015 ob 18.00 uri, v zgornji sejni sobi Občine Slovenske Konjice. 
 
Navzoči člani: predsednik Jože Satler, Tomaž Lajnšček, Andrej Gumzej in Stanislav Hlastec, 
Avguštin Hlastec ter Andraž Mlaker. 
 
Odsotnost opravičil: Dorijan Zabukovšek in Dušan Arbajter. 
 
Manjkajoči: Vladimir Fijavž. 
 
Sejo je vodil predsednik Jože Satler. 
 
Člani odbora so uvodoma potrdili osnutek zapisnika 1. redne seje Odbora za požarno 
varnost, ki je potekala dne 8. 12. 2014. 
 
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP (3 navz., 3 za, 0 proti) 
 
Sprejme se naslednji dnevni red: 

1. Predlog občinskega proračuna za leto 2016 
2. Seznanitev odbora o ugotovitvah Začasne komisije GZ za pregled poslovanja PGD 

Slovenske Konjice 
3. Predlogi in pobude 

 
K1 
Po uvodnem pozdravu Odbora za požarno varnost, ki je med prisotnimi še posebej pozdravil 
poveljnika GZ Slovenske Konjice, Avguština Hlasteca, je predsednik odbora predstavil 
okvirje občinskega proračuna za leto 2016 in izpostavil ponoven trend zniževanja prihodkov 
občini. 
V nadaljevanju je Andraž Mlaker predstavil predlog občinskega proračuna na prihodkovni in 
odhodkovni strani za področje zaščite in reševanja. Bistvenih sprememb financiranje 
področja zaščite in reševanja ne prinaša, vseeno pa se sredstva nekoliko znižujejo zaradi 
splošnega znižanja primerne porabe oziroma višine občinskega proračuna za leto 2016. 
Investicijska sredstva vseeno ostajajo nespremenjena in bodo za naslednje leto znašala 
40.000 €. S tem se bo obdržala tendenca financiranja prostovoljnih gasilskih društev skladno 
s 7-letnim planom financiranja, ki ga je pripravila gasilska zveza Slovenske Konjice. V 
letošnjem in prihodnjem letu se bo iz naslova zaščite in reševanja nekaj dodatnih sredstev 
namenilo opremljanju občinskega štaba civilne zaščite, medtem, ko bo financiranje ostalih 
organizacij, ki delujejo v sistemu zaščite in reševanja ostalo nespremenjeno.  
Andrej Gumzej je po predstavitvi dejal, da je bil pred predstavitvijo proračuna za prihodnje 
leto zaskrbljen zaradi možnosti ponovnega znižanja, ter da pozdravlja odločitev, da so 
sredstva ostala nespremenjena. Stanislav Hlastec je pričakoval takšno odločitev, saj glede 
na trenutno situacijo v državi ne bi bilo pametno nižati sredstev na področju zaščite in 
reševanja, hkrati pa je opozoril na konstantno povečanje obsega del na področju gasilstva in 
na visoke cene osebne zaščitne in druge opreme, za katero se namenja največ sredstev in 
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pri čemer strmijo, da zadosti potrebam in normativom. O tem je še poudaril, da je vesel, da 
se podpira delo GZ in PGD-jev v občini in da delo v gasilski organizaciji znotraj občine glede 
na predvidena sredstva ni ogroženo, saj društva dodeljena sredstva porabljajo racionalno. 
 
Po razpravi je predsednik predlagal v sprejem naslednji SKLEP (3 navz., 3 za, 0 proti): 
Odbor za požarno varnost je na svoji 2. seji potrdil predlog proračuna v delu za 
protipožarno varnost in predlaga občinskemu svetu sprejem predloga proračuna za 
leto 2016 za področje zaščite in reševanja v prvem branju. 
 
 
K2 
Pri drugi točki dnevnega reda je predsednik odbora uvodoma na kratko pojasnil zgodovinsko 
dogajanje znotraj PGD Slovenske Konjice in postopanje Odbora za požarno varnost in 
Nadzornega odbora občine v preteklih letih, ki se za ukrepe proti PGD ni odločil. Nadalje je 
poveljnik GZ Slovenske Konjice in predsednik začasne komisije GZ Slovenske Konjice za 
pregled delovanja oziroma poslovanja PGD Slovenske Konjice, Avguštin Hlastec, predstavil 
izvleček ugotovitev začasne komisije (zapisnik je potrdil tudi UO GZ Slovenske Konjice in je 
bil priložen članom odbora z vabilom). Izrazil je nezadovoljstvo z udeležbo s strani PGD ter 
pripravljeno dokumentacijo, ki je bila že vnaprej zahtevana in predstavlja dokumentacijo, ki jo 
mora imeti vsako društvo. Predstavil je tudi odgovor PGD Slovenske Konjice, ki ga je 
pripravil novoizvoljeni predsednik društva. 
Predsednik odbora je pojasnil, da kljub težavam poslovanja PGD, intervencije še vedno 
normalno potekajo.  
Avguštin Hlastec je še izpostavil da je bil konec avgusta obveščen (s strani poveljnika PGD 
Slovenske Konjice), da avtolestev nima več A-testa za delovanje in da ni opravilno 
sposobna. Opozoril je še, da novo vodstvo PGD Slovenske Konjice nima namena urejati 
ugotovljenih nepravilnosti in da se odnosi niso spremenili. 
Tomaž Lajnšček je izpostavil vprašanje glede upravičenosti (pravna podlaga) pregleda 
začasne komisije nad društvom. Stanislav Hlastec mu je pojasnil, da GZ izvaja redne 
preglede vseh društev v občini. 
Glede avtolestve je Jože Satler seznanil člane odbora, da je bila ta popravljena pred tremi 
leti, Andrej Gumzej pa je dodal, da je takratno popravilo predvidevalo nemoteno obratovanje 
nadaljnjih 10 let. 
Stanislav Hlastec je na temo delovanja PGD Slovenske Konjice izpostavil, da je prav, da se 
svetniki seznanijo s trenutno situacijo v društvu in GZ. Poudaril je da GZ za leto 2016 ne 
namerava podpisati tripartitne pogodbe za opravljanje lokalne gasilske javne službe s PGD 
Slovenske Konjice in jamčiti za njihovo delo. Povedal je, da lahko Občina sama brez GZ 
podpiše pogodbo s PGD Slovenske Konjice, če meni, da bo sicer ogrožena požarna varnost. 
Ob tem pa je Jože Satler predlagal še kakšen sestanek Odbora na temo reševanja 
problematike v PGD Slovenske Konjice. 
 
K3 
Predsednik odbora je pod točko predlogov in pobud predlagal, da bi se člani Odbora za 
požarno varnost udeleževali pregledov PGD, kot je to bila že praksa v preteklosti. Tomaž 
Lainšček pa je seznanil prisotne, da negativna bilanca pri poslovanju društva še ne pomeni 
kršenje zakonodaje, ampak lahko poslovno leto končajo tudi z izgubo kot gospodarske 
družbe. 
 
Nadaljnjih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Seja je bila zaključena ob 19:30 uri. 
 
Zapisal:                                                                                            
Andraž Mlaker 

 
 

 Predsednik Odbora 
 Jože Satler 


